

Title (en)

Bottle packaging.

Title (de)

Flaschenverpackung.

Title (fr)

Emballage pour bouteille.

Publication

**EP 0654413 A1 19950524 (DE)**

Application

**EP 94105514 A 19940409**

Priority

DE 9317874 U 19931123

Abstract (en)

A bottle packaging, comprising an essentially cylindrical bottle (1) and a wrapping (2) of cardboard material, in whose sleeve-like bottom part (4) of the packaging, which is open at the bottom, the bottle (1) is inserted securely and flush with the bottom. The top part (5) of the packaging engages over the bottle closure and is connected to the bottom part (4) of the packaging via a tear-open closure. The wrapping (2) consists of a cardboard blank which is bonded along a casing line to form a packaging sleeve (3) which tightly surrounds the bottle. A covering flap (7) which is connected to two opposite sleeve wall sections (3a,3b) engages over the bottle closure. The tear-open closure is designed as a line of weakness (6) in the cardboard material extending around the circumference of the packaging sleeve (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Flaschenverpackung, besteht aus einer im wesentlichen zylindrischen Flasche (1) und einer Umverpackung (2) aus Kartonmaterial, in deren am Boden offenes, hülsenartiges Verpackungsunterteil (4) die Flasche (1) fest und bodenbündig eingesetzt ist. Das Verpackungsober teil (5) übergreift den Flaschenverschluß und ist mit dem Verpackungsunterteil (4) über einen Aufreißverschluß verbunden. Die Umverpackung (2) besteht aus einem Kartonzuschnitt, der längs einer Mantellinie zu einer die Flasche (1) eng umschließenden Verpackungshülse (3) verklebt ist. Eine mit zwei gegenüberliegenden Hülsenwandabschnitten (3a, 3b) verbundene Decklasche (7) übergreift den Flaschenverschluß. Der Aufreißverschluß ist als eine um den Umfang der Verpackungshülse (3) verlaufende Schwächungslinie (6) des Kartonmaterials ausgeführt. <IMAGE>

IPC 1-7

**B65D 23/08**

IPC 8 full level

**B65D 23/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 23/085** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 2331085 A 19431005 - ALLEN STERLING
- [A] FR 2489782 A1 19820312 - SOCAR [FR]
- [A] FR 2029184 A5 19701016 - MARQUIN MUGUET CIE
- [DA] DE 9107647 U1 19910822

Cited by

EP1736421A1; DE202010008586U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0654413 A1 19950524; EP 0654413 B1 19980610; AT E167142 T1 19980615; DE 59406199 D1 19980716; DE 9317874 U1 19940127**

DOCDB simple family (application)

**EP 94105514 A 19940409; AT 94105514 T 19940409; DE 59406199 T 19940409; DE 9317874 U 19931123**